

Eleverrådsmøde torsdag d. 5/1-2023



- **Elevrådet**
Niklas 8. kl. (C3) (Stine og Tue)
William 6. kl. (C1) (Jakob og Pia)
Sean 8. kl. (B1) (Rikke og Christian)
Moussa 6. kl. (B2) (Helle og Benny)
Astrid 8. kl. (B4) (Lasse og Susanne)
suppleant: Mathilde 6. kl (B2) (Helle og Benny)
Storm 5. kl. (A5) (Anne og Michaela)
Malou 7. kl (A4) (Dorthe, Kate, Jens)
William 5.kl A6 (Helle og John) - flytter til B1 (Christian og Rikke)
- **Fraværende**
Moussa og Sean
- **Ordstyrer**
Rækkefølge mellem William (A6), Nicklas og Malou
- **Nyt fra Fælleselevrådet**
Aflyst møde i december. Husk mødet d. 10. januar.
- **Nyt fra DSE**
Elevrådet snakkede om at invitere en fra DSE for at fortælle lidt om deres arbejde.
Helle kontakter DSE. - Vi er ikke medlem. Skal vi være det? Vi undersøger prisen for et besøg og overvejer om det kan betale sig ikke at melde sig ind.
- **Punkter fra afdelingen:**
Malou har snakket med Benny C om nye pæle til svævebanen. De havde snakket om i første omgang at stramme snoren. På sigt skal svævebanen udskiftes, men det er et dyrt projekt. Hvad er status? Der er gang i at søge en pulje gennem

kommunen til en ny svævebane. Man kan ikke skifte pælene, for så kan man lige så godt skifte det hele (David).

De voksne i afd. A arbejder på at etablere en bane til de mange mooncar, så de ikke skal køre rundt der hvor andre børn leger. Elevrådets medlemmer fra afd. A vil gerne have indflydelse og vil snakke med Anders fra A1 om det. Hvad er status på det? Malou og Storm har ikke fået fat på Anders, men de gør det efter mødet.

Jvf. punkt fra sidste møde omkring friskdufter. Storm deltog på et morgenmøde i afd. A før jul. Friskdufter er sat op på toiletterne i afd. A.

Jvf. Punkt fra sidste møde om at få hængt knagerækker op til håndklæder ved bruserne, i gymnastiksalen, så håndklæderne ikke bliver våde. Der er kommet knager op.

Der er et ønske om at få streget multibanen op i afd. A. Moussa spørger Jacob om håndværkerklassen kunne hjælpe med dette. Hvordan går det med det? Moussa er ikke til mødet, derfor intet nyt. Vi snakker om, at det er en ting vi kan tage op igen når det bliver forår og underlaget er mere tørt.

Der er et ønske fra afd. B om et jævnt underlag til at løbe rulleskøjter på. Kunne det være muligt at lave en skaterbane ved petanque banen? Må man løbe nede i gymnastiksalen på rulleskøjter? David tager det med et møde.

- **Kage, saft og uformel snak**

Helle/kontaktlærer elevrådet